
  

                                    P r o t o k ó ł   Nr  21  / 2016    

 
 z sesji   Rady Miejskiej  w Sławnie  odbytej  w dniu   28  kwietnia    2016  r.  

-   pod  przewodnictwem   Edyty   Szczygielskiej   Przewodniczącej  Rady. 
  

 

     Sesję  rozpoczęto o godz. 9 
00    

zakończono  o  godz. 9 
15 

     

     Sesja  odbywała się  w budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 

     Na  stan  15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło  15  radnych. 

   

Ponadto w sesji  udział  wzięli :  

                                     ----------------------------------------  

 

  Burmistrz,  Zastępca  Burmistrza, Prezes  Spółdzielni  Mieszkaniowej  

„Wybrzeże” w Sławnie, Prezesi Spółek  Miejskich, dyrektorzy                                      

i  kierownicy  jednostek  organizacyjnych,  pracownicy UM  oraz   przedstawiciele 

prasy.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

                                                                   /   listy obecności  w  załączeniu  / 
  

 

    Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca  stwierdziła, że  na sali 

obecnych jest  15   radnych  -  co stanowi  quorum  do podejmowania  

prawomocnych  uchwał.    

                            

  Przed    przyjęciem  zaproponowanego  porządku  obrad   -  Przewodnicząca  Rady   

zgłosiła   wniosek,    aby  dokonać   w nim  zmian   -  tj.  wykreślić  punkt   dot.  

podjęcia  uchwały   w sprawie    przyjęcia „ Gminnego  Programu  Opieki  nad  

zabytkami  dla  Miasta Sławno  na  lata  2016  -  2020  - ze względu  na  potrzebę  

głębszej  analizy  tego  dokumentu  pod  kątem  możliwości  jego realizacji oraz  

uzupełnienia  pewnych niedociągnięć, które  powstały.       

 

Powyższy  wniosek  poddany  pod  głosowanie  -  został  przyjęty  jednogłośnie.    

Innych  propozycji  nie zgłoszono.     

 

                   

                     Porządek  obrad : 

 

 

 1. Przyjęcie  porządku obrad, 

 2. Przyjęcie   protokołu   z  poprzedniej sesji. 

 3. Interpelacje  radnych.                                                                  

 4. Wolna Trybuna.           
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 5. Informacja  o programie  obchodów  Dni  Sławna  -  planowane  uroczystości, 

imprezy. 

 6. Informacja  MOPS  dotycząca  Oceny  zasobów  pomocy  społecznej   za  2015 

rok.      

 7. Podjęcie  uchwał  w  sprawie : 

a/ / wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej 

przez  rzeczoznawcę  majątkowego na wykup  w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego Nr 1a  stanowiącego  własność Gminy  Miasto Sławno, 

usytuowanego   przy  ul. I Pułku  Ułanów  16  na rzecz  najemcy tego lokalu,        

b/ wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości  95 % od ceny ustalonej 

przez  rzeczoznawcę  majątkowego na wykup  w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego Nr 6  stanowiącego  własność Gminy  Miasto Sławno, 

usytuowanego przy ulicy  Polanowskiej  41 na  rzecz  najemcy tego lokalu,        

  c/ zmiany budżetu Miasta Sławno  na  2016 rok.         

 8. Informacja  o  działalności  Komisji  Rady  Miejskiej  w Sławnie  za   I  kw. 2016r.  

   9. Informacja  o realizacji  Uchwał  Rady Miejskiej  w Sławnie  za  I    kw. 2016r.     

 10. Informacja o pracy  Burmistrza  Miasta  za  I   kw. 2016 r.     

 11. Odpowiedzi   na  interpelacje  radnych. 

 12. Wnioski  i zapytania radnych.  
 

  Ad.1 

   -------   

       Jednogłośnie   przyjęto  dzisiejszy  porządek  obrad  z  wcześniej  

przegłosowaną   zmianą.   

    

Ad.2 

------           

       Do zapisu  protokołu z  poprzedniej  sesji  uwag  nie  zgłoszono. 

 Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji  przedłożonej. 
 

Ad.3 

-------                            

                                                                    Interpelacji  nie  zgłoszono.             
Ad. 4        

--------                                   

   W  ramach   „Wolnej   Trybuny”     głosu  nie  zabrano.     

    

Ad. 5 

-------      

  Wszyscy  radni  otrzymali  informację, w której  zawarte  są  planowane  

uroczystości  i  imprezy  na  nadchodzące  Dni  Sławna  w miesiącu maju  br.  

Informacja ta  została  przeanalizowana  na wspólnym  posiedzeniu Komisji RM   



                 -   3   -    

 

 

w dniu wczorajszym  i  została  zaopiniowana  pozytywnie.     

 

Do przedłożonej informacji pytań nie zgłoszono.   

Jednogłośnie   przyjęto   w wersji    przedłożonej.   

                                                                        

       /   informacja  w załączeniu     /    

Ad. 6                                   

 -------              

Przedłożona  informacja  Kierownika  Miejskiego   Ośrodka  Pomocy 

Społecznej   w Sławnie    dotycząca  Oceny  zasobów  pomocy  społecznej   za  

2015 rok  była  omawiana   na wspólnym  posiedzeniu  Komisji RM i została  

zaopiniowana  pozytywnie. Dodatkowych  wyjaśnień  i odpowiedzi  na  

zadawane  pytania radnych  udzielała p. Dominika Wróbel.           

 

W  wyniku  głosowania   -  powyższą  informację  przyjęto  jednogłośnie.    

 

Ad. 7  

---------        

Przedłożone  projekty  uchwał  były  szczegółowo  przeanalizowane  na  

posiedzeniach  komisji  stałych  Rady, na  których  uczestniczył  zastępca 

Burmistrza,  p. Skarbnik, oraz  pracownicy  Urzędu, którzy  na  bieżąco   udzielali 

wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane  pytania  radnych.  Powyższe   projekty  

zostały   zaopiniowane  pozytywnie.   

                                                          

 Ad. 7a      

---------        

         Rada   jednogłośnie  podjęła   Uchwałę  Nr  XXI / 117 / 2016   w sprawie  

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej 

przez  rzeczoznawcę  majątkowego na wykup  w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego Nr 1a  stanowiącego  własność Gminy  Miasto Sławno, 

usytuowanego   przy  ul. I Pułku  Ułanów  16  na rzecz  najemcy tego lokalu.       

 

    /  uchwała  w załączeniu   /    

Ad. 7b 

 ---------                                                     

      Jednogłośnie   podjęto   Uchwałę  Nr  XXI  /118 / 2016  w  sprawie   wyrażenia 

zgody na udzielenie  bonifikaty w wysokości  95 %  od ceny ustalonej  przez  

rzeczoznawcę  majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym  lokalu 

mieszkalnego  Nr  6 stanowiącego własność  Gminy  Miasto  Sławno, 

usytuowanego  przy  ulicy  Polanowskiej  41  na rzecz  najemcy tego lokalu.      

                                                                     

                               /  uchwała  w załączeniu /  



                      -   4   -    

 

 

Ad. 7c 

 ---------                                                 

     Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XXI /119 / 2016  w sprawie  zmiany  

budżetu  Miasta  Sławno  na  2016 rok.  
   

                      /  uchwała  w załączeniu /  
 

Ad. 8  

------- 

      Sporządzone   pisemne  informacje  o  działalności  Komisji  Rady Miejskiej    za           

I kw.2016r.  będą  stanowić  załącznik  do  niniejszego  protokołu.     

     

                                                                                    / informacje  w  załączeniu  /          

Ad.9 

------- 

      Do  przedłożonej  informacji   o realizacji  Uchwał  Rady  Miejskiej                         

w  Sławnie  za  I kw. 2016 r.  uwag  nie  wniesiono, jednogłośnie  przyjęto               

w wersji  przedłożonej.      

                         /  informacja  w  załączeniu  /  

 Ad. 10 

----------  

       Otrzymaną   informację  dot.  pracy  Burmistrza  Miasta  Sławno  I kw. 2016 r. 

   przyjęto  jednogłośnie.   

 

                / informacja  w  załączeniu  / 

 

 Ad.11 

 ----------  

    

Interpelacji  nie  zgłoszono.    

  

Ad. 12  

 --------             

                            

                     Wniosków  ani   zapytań  ze  strony  radnych  nie  było.   
         

 

 

      W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji  Przewodnicząca   zamknęła   

 obrady.   
 

 

  Protokołowała :  

  Teresa  Ożóg     


